107年暑假住宿相關注意事項

一、【寢室分配】：

    1.考量「安全」及「節能」兩大原則，一律由學校統一安排寢室床位。

    2.106學年度「碩、博士班」住宿生，暑宿上半期續住原寢室;暑宿下半期具107學年住宿者搬至107學期新寢室。
    3.除上述（2）身分之住宿生外，其他申請者一律統一住宿暑宿莊-沁月莊。
    4.寢室床位預定於6月20日(三)中午12時公告，請自行至暑宿申請系統查詢暑宿床位。
二、【進住及退宿作業】：

    1.進住：攜帶個人身分證明文件及住宿繳費單收據，於107年7月2日（一）下午17時起，親洽管理員室簽領鑰匙，辦理入住事宜。
    2.退宿：務必清理並淨空寢室，攜帶個人身分證明文件繳回所領取公物、鑰匙，於107年8月31日（五）中午12時前親洽管理員室辦理退宿簽退事宜。未完成手續者，將扣罰住宿保證金。
三、【生活公約】：

    1.宿舍規則：住宿生必須嚴守本校學生宿舍管理相關規則，並遵守公物維護與保管之責。
    2.嚴禁會客：為維護住宿環境安全，暑假住宿期間不開放會客時間，嚴禁攜帶非住宿生
      進入宿舍，違反規定者依學生宿舍管理相關規則辦理。
    3暑宿結束空淨空：暑宿結束，請住宿生將寢室淨空並將房間打掃乾淨。
四、【其他規定】：凡未經申請核可擅自進住者，視同違規進住，除應補繳住宿費並立即遷出外，視情節輕重，依學生宿舍管理相關規則辦理。
五、【業務聯絡人】：學務處生輔組 余惠真，聯絡電話：03-8906212。 

                               鍾珮玲，聯絡電話：03-8906217。
同學若有任何疑問，歡迎隨時來電洽詢！謝謝！
~學務處生輔組 關心您~
Important Information for Summer Dormitory
Academic Year 107
1. 【Distribution of dormitory】：

a). All rooms of summer dormitory will be arranged by school, due to safety and energy saving.

b). Any Master student, who is a dormitory resident during the spring semester and has applied for the summer dormitory, must stay in the original room during the first period of summer then will be allocated, during the second period of summer, to the room assigned for the fall semester.

c). Except for the students mentioned above in b), all other students will be allocated to Qinshuizhuang.

d). Please visit the website for your summer dormitory room number. The result will be announced at 06/20/2018, 12:00pm. 
2. 【Procedure of Moving in and Leaving Dormitory】：

a). Moving in: starting at 07/02/2018, 05:00pm, please bring your ID and payment receipt to check in and get your room key from the dormitory manger.

b). Leaving: Make sure to clean the room, take all your personal belongings and return the room key to the manager before leaving the dormitory by 08/31/2018, 12:00pm. Failing to follow the regulations will cause a penalty. 
3. 【Regulation of Summer Dormitory】：

a).  Students must follow all the dormitory regulations by NDHU.

b).   No visitor is permitted in any dormitory during the summer vacation. Do not enter any dormitory if you are not a resident for the summer term. Failing to follow the regulations will cause a penalty.

c). Clean the room: Please clean the room and take your personal belongings when the summer term is over.

4. 【Other Regulation】： Any student who has not applied for the summer dormitory but stay in the dormitory during the summer vacation will be asked to move out immediately, penalized, and pay the fee. 

5. 【Contact】：Please contact Ms. Chung at 03-8902217 if you have any question.
~ Student Living Services Division, Office of Student Affairs ~
